



# EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



## 10D8N MYSTICAL EGYPT (SECC-EK)

10 天 8 晚 神秘埃及 (SECC-EK)

Valid from Nov 2024

有效期从 2024 年 11 月

**CITIES: Cairo, Luxor, Aswan, Alexandria**

城市: 开罗, 卢克索, 阿斯旺, 亚历山大



### Features:

- ✓ Includes Egypt's UNESCO list of World Heritage Sites ~ Abu Simbel Temples known as Twin Temples & Coptic Cairo.
- ✓ Explore 6 of the Egyptian Ancient Temples ~ Abu Simbel Temples, Temple of Kom Ombo, Temple of Edfu, Temple of Queen Hatshepsut, Temple of Luxor, and Temple of Karnak.
- ✓ Capture the memories of the Pyramids of Giza, the largest surviving monuments of the ancient world, and enjoy a chance to visit the famous Sphinx of Giza.
- ✓ Sail on the World's longest River ~ The Nile River Cruise.
- ✓ Visit 500 years-old resting place of Pharaohs ~ Valley of the Kings.
- ✓ Discover the BEST Egypt Experiences:
  - Sail on a traditional Egyptian wooden boat with a canvas sail ~ The Felucca.
  - Go for a camel ride at the only one of the Seven Wonders of the Ancient World that is still standing ~ The Giza Plateau.
  - Visit the majestic Temple of Horus in Edfu and explore its ancient secrets on a horse carriage.

### 特色:

- ✓ 包括在埃及联合国教科文组织世界遗产名录中的地点, 如被称为双庙的阿布辛贝尔庙宇和科普特开罗。
- ✓ 探索埃及的六座古庙 ~ 阿布辛贝古神庙、孔翁坡神殿、艾德芙神殿、哈特普苏特女王神庙、卢克索神殿和卡纳克神庙。
- ✓ 留住吉萨金字塔的记忆, 这是古代世界中最大的幸存建筑物, 同时还有机会参观著名的吉萨狮身人面像, 尽情享受这段美好时光。
- ✓ 在世界上最长的河流上航行 ~ 尼罗河邮轮。
- ✓ 参观有 500 年历史的法老安息之地 ~ 帝王谷。
- ✓ 发现最棒的埃及体验:
  - 乘坐传统的埃及木质帆船——菲卢卡, 沐浴在帆布的阴影下。
  - 在古代世界七大奇迹中仅存的一个——吉萨高原, 骑着骆驼畅游。
  - 乘坐马车参观埃德夫霍鲁斯神庙, 探索其古老的秘密。

| Day 天 | See 看  | Eat 美食  | Sleep 住宿  |
|-------|--|---|---|
| 1     | Kuala Lumpur → Cairo (Via Dubai)<br><br>吉隆坡 → 开罗 (途径迪拜)  | Meal onboard<br>D: Local<br><br>机上用餐<br>晚: 道地 | Triumph Luxury Hotel, Cairo - 5* or similar<br><br>凯旋豪华酒店, 开罗 - 5*或同级 |
| 2     | Cairo<br>➤ <b>The Great Pyramid of Giza</b> ~ the oldest & largest of the three pyramids in the Giza pyramid complex. (Exclude entrance for Giza Tomb) | B: Hotel<br>L: Local<br>D: Local              | Triumph Luxury Hotel, Cairo - 5* or similar                           |

| Day 天 | See 看  | Eat 美食  | Sleep 住宿  |
|-------|--|---|---|
|       | <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>The Sphinx</b> ~ a limestone statue of a reclining sphinx, a mythical creature with the body of a lion and the head of a human.</li> <li>➤ <b>A Camel Ride</b> (10mins - 2 person/camel) ~ experience on camel ride at Giza Plateau.</li> <li>➤ <b>Egyptian Museum</b> (entrance included) ~ home to an extensive collection of ancient Egyptian antiquities.</li> <li>➤ <b>Khan Khalili Bazaar</b> ~ shopping at the largest bazaar, busy and colourful open-air bazaar which filled with unique and exotic items from spices and perfumes to jewellery and souvenirs.</li> </ul> <p>开罗</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>基萨金字塔</b> ~ 吉萨金字塔群中最古老、最大的三座金字塔。(不含基萨陵墓门票)</li> <li>➤ <b>狮身人面像</b> ~ 一个倾斜的狮身人面像的石灰岩雕像，代表了神话中的动物，有狮子的身体和人的头。</li> <li>➤ <b>骑骆驼</b> (10 分钟) ~ 2 人骑 1 只骆驼，于吉萨金字塔体验骑骆驼。</li> <li>➤ <b>埃及博物馆</b> (含门票) ~ 这里收藏了大量的古埃及文物。</li> <li>➤ <b>汗哈利利市场</b> ~ 在最大的市集购物，繁忙而丰富多彩的露天市场，充满了从香料和香水到珠宝和纪念品的独特而异国情调的物品。</li> </ul>   | <p>早：酒店<br/>午：道地<br/>晚：道地</p>   | <p>凯旋豪华酒店，<br/>开罗 - 5*或同级</p>                                     |
| 3     | <p>Cairo (1 hour 10 minutes) → Luxor  Nile Cruise</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Temple of Luxor</b> (entrance included) ~ an important political and religious center since it was part of the ancient city.</li> <li>➤ <b>Temple of Karnak</b> (entrance included) ~ comprises a vast mix of decayed temples, chapels, pylons, and other buildings near Luxor.</li> </ul> <p>开罗 (1 小时 10 分钟) → 卢克索  尼罗河邮轮</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>卢克索神殿</b> (含门票) ~ 古城的一部分，是重要的政治和宗教中心。</li> <li>➤ <b>卡纳克神庙</b> (含门票) ~ 陈列着大量衰败的庙宇、教堂、塔塔和其他靠近卢克索的建筑。</li> </ul>  | <p>B: Hotel / Breakfast Box<br/>L: Cruise<br/>D: Cruise</p> <p>早：酒店 / 早餐盒<br/>午：邮轮<br/>晚：邮轮</p> | <p>Overnight Nile Cruise - 5*/Upstream</p> <p>尼罗河邮轮住宿 - 5*/逆流</p> |
| 4     | <p>Luxor  Esna  Edfu</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Valley of the Kings</b> (entrance included) ~ rock cut tombs were excavated for the pharaohs and powerful nobles of the New Kingdom. We will visit Tomb of Tutankhamu, the burial place of Tutankhamun.</li> <li>➤ <b>Temple of Queen Hatshepsut</b> (entrance included) ~ one of the most impressive and innovative concepts serve as both tomb and temple. Passing by Esna Locks for a smooth upstreaming sailing.</li> </ul> <p>卢克索  伊斯纳  艾德芙</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>帝王谷</b> (含门票) ~ 为新王国的法老和强大的贵族而挖掘的坟墓。我们将会游览古埃及法老图坦卡蒙的坟墓。</li> <li>➤ <b>哈特普苏特女王神庙</b> (含门票) ~ 极具创新的建筑概念，因为这里是陵墓也是寺庙。途经伊斯纳水闸门。</li> </ul> | <p>B: Cruise<br/>L: Cruise<br/>D: Cruise</p> <p>早：邮轮<br/>午：邮轮<br/>晚：邮轮</p>                      | <p>Overnight Nile Cruise - 5*/Upstream</p> <p>尼罗河邮轮住宿 - 5*/逆流</p> |
| 5     | <p>Edfu  Kom Ombo</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Temple of Edfu</b> (return horse carriage ride included) ~ 4 person per carriage, one of the best-preserved ancient monuments in Egypt.</li> <li>➤ <b>Temple of Kom Ombo</b> ~ constructed for the worship of two gods, Sobek-the crocodile god and Horus-the falcon god.</li> </ul>  | <p>B: Cruise<br/>L: Cruise<br/>D: Cruise with theme party</p>                                   | <p>Overnight Nile Cruise - 5*/Upstream</p>                        |

| Day 天 | See 看   | Eat 美食   | Sleep 住宿  |
|-------|---|--|---|
|       | 艾德芙  孔翁坡<br>➤ <b>艾德芙神殿</b> (含往返独特的马车) ~ 4 人一部马车, 埃及保存最完好的古代遗迹之一。<br>➤ <b>孔翁坡神殿</b> ~ 为了祭拜两个神即鳄鱼之神索贝克和猎鹰之神荷鲁斯而建造。   | 早: 邮轮<br>午: 邮轮<br>晚: 邮轮主题派对  | 尼罗河邮轮住宿 - 5*/逆流   |
| 6     | Kom Ombo  Aswan -  - Abu Simbel -  - Aswan<br>➤ <b>Abu Simbel Temples</b> (return bus transfer by convoy included) ~ two massive rock temples built by the Egyptian King Ramses II.<br>➤ <b>Felucca Ride</b> (ticket included) ~ enjoy one of Cairo's most relaxing and scenic activities.<br><br>孔翁坡  阿斯旺 -  - 阿布辛贝 -  - 阿斯旺<br>➤ <b>阿布辛贝古神庙</b> (含往返巴士接送) ~ 由埃及国王拉美西斯二世建造的两座巨大的岩石寺庙。<br>➤ <b>乘坐传统木帆布船</b> (含船票) ~ 惬意的享受传统的尼罗河巡游。  | B: Cruise /<br>L: Cruise<br>D: Cruise<br><br>早: 邮轮<br>午: 邮轮<br>晚: 邮轮                   | Overnight Nile Cruise - 5*/Upstream<br><br>尼罗河邮轮住宿 - 5*或逆流            |
| 7     | Disembark: Aswan → Cairo<br>➤ <b>Ancient Granite Quarries and Unfinished Obelisk</b> (entrance included) ~ it is one of the most important archaeological sites in Egypt for the insight, and it has provided into ancient stonemasonry methods.<br>➤ <b>Aswan High Dam</b> ~ one of the world's largest embankment dams.<br><br>下船: 阿斯旺 → 开罗<br>➤ <b>古埃及采石场与一座未完成的方尖碑</b> (含门票) ~ 此方尖碑是由女法老哈特谢普苏特于公元前 1508 至 1458 年间下令建造的。<br>➤ <b>阿斯旺提坝</b> ~ 游览非洲最大水坝。   | B: Cruise<br>L: Chinese<br>D: Local<br><br>早: 邮轮<br>午: 中式合菜<br>晚: 道地                   | Triumph Luxury Hotel, Cairo - 5* or similar<br><br>凯旋豪华酒店, 开罗 - 5*或同级 |
| 8     | Cairo (218km) -  - Alexandria (218km) -  - Cairo<br>➤ <b>City tour of Alexandria</b> to view the Al Montazah Park and King Farouk's Palace. Passing by Qait Bay's Fort and Alexandria Library.<br>➤ <b>Pompey's Pillar</b> (entrance included) ~ the emblem of Alexandria has a long history and valuable cultural value.<br>➤ <b>The Catacomb of Kom el Shoqafa</b> (entrance included) ~ the underground tunnels is one of the Seven Wonders of the Medieval Ages and also is the largest and most important burial site in Egypt.<br>➤ <b>Citadel of Salah El-din and The Alabaster Mosque of Mohammed Ali</b> ~ is the most popular Islamic Mosque among tourists.<br><br>开罗 (218 公里) -  - 亚历山大 (218 公里) -  - 开罗<br>➤ <b>亚历山大市区</b> ~ 观看蒙塔扎花园和外观法鲁克行宫, 途径凯特贝城堡和亚历山大图书馆。<br>➤ <b>庞贝石柱</b> (含门票) ~ 亚历山大城的城徽, 具有悠久的历史 and 宝贵的文化价值。<br>➤ <b>考姆舒卡法地下墓穴</b> (含门票) ~ 中世纪七大奇迹之一, 也是埃及最大、最重要的墓地。<br>➤ <b>萨拉丁大城及穆罕默德-阿里清真寺</b> ~ 埃及首都之中最知名的非法考古迹。 | B: Hotel<br>L: Local<br>D: Local + Grilled Pigeon<br><br>早: 酒店<br>午: 道地<br>晚: 道地 + 烤乳鸽 | Triumph Luxury Hotel, Cairo - 5* or similar<br><br>凯旋豪华酒店, 开罗 - 5*或同级 |

| Day 天 | See 看   | Eat 美食  | Sleep 住宿 |
|-------|---|---|----------|
| 9     | <p>Cairo → Kuala Lumpur (Via Dubai)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>City tour of Coptic Cairo</b> to view the 9th-century Hanging Church, Church of St Sergius &amp; Bacchus, Ben Ezra Synagogue, Mosque of Amr Ibn al-As, and the Unknown Soldier Memorials in Nasr City.</li> <li>➤ <b>Coptic Museum</b> (entrance included) ~ a museum traces the history of Egypt from its beginning to present day which houses Coptic antiquities.</li> </ul> <p>开罗 → 吉隆坡 (途径迪拜)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>开罗科普特老城市区</b> ~ 观看九世纪悬挂教堂、圣色尔爵巴克斯教堂、宾.以斯拉犹太会堂、阿莫尔-伊本-阿斯清真寺和纳斯尔城的无名英雄纪念碑。</li> <li>➤ <b>科普特博物馆</b> (含门票) ~ 一座记录了埃及从开始到现在历史的博物馆，里面陈列着科普特古物。</li> </ul> | <p>B: Hotel<br/>L: Local<br/>Meal onboard</p> <p>早：酒店<br/>午：道地<br/>机上用餐</p> |          |
| 10    | <p>Arrived Kuala Lumpur<br/>抵达吉隆坡</p>   |   |          |

#### **Other Information:**

- 1 Seasonality: Spring (Apr - May) / Summer (Jun - Sep) / Autumn (Oct - Nov) / Winter (Dec - Mar)
- 2 Currency: Egyptian Pound (EGP)
- 3 Shopping Stop: Papyrus Factory, Essence Factory, Alabaster Factory & Cotton Factory
- 4 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 5 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

#### **其他资讯:**

- 1 季节: 春季 (四 - 五月) / 夏季 (六 - 九月) / 秋季 (十 - 十一月) / 冬季 (十二 - 三月)
- 2 货币: 埃及镑 (EGP)
- 3 购物站: 纸莎草工厂、香精工厂、石头工厂 & 棉制品工厂
- 4 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解，并提供简单的中文或粤语翻译。
- 5 所有图片仅供参考，实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准，Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要，可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责，参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



**PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司** 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: [outbound@parlotours.com.my](mailto:outbound@parlotours.com.my) Website: [www.parlotours.com.my](http://www.parlotours.com.my)  
Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566